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Адрес A Innovative International Ltd.
410, Sampada, Opp. Crossword,  
Behind Tulsi Complex, 
Mithakhali Six Roads, Navrangpura,  
Ahmedabad - 380009, Gujarat

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We provide the most versatile and advanced technology with our product name:  
A Innovative - Waterjet Cutting Machine.

Water Jet Cutting Machine can be used for cutting any profiles with accuracy.

Various kinds of metals ferrous and non-ferrous such as Steel, M.S, brass, Copper, Alloys, Stone, Compounds and Glass etc. can be profiled.

As this is a CNC machine, it does not require any punch or mould. This feature makes machine an ultimate solution for cutting and drilling. 
There are various benefits like.

- No Tools 
- No Melting 
- No Burning 
- No Gas Fumes 
- No Heat Stress 
- No Deformations 
- No Micro Cracks
- No Finishing Treatment 
- No Major Loss Of Material

We deal in invented products and thereby support all our customers with a dedicated service team which can help our customers to solve technical
matters if any.

We play a crucial task to understand the customer’s requirement for a product and then suggest the appropriate solution.

Company is also committed to operational excellence in terms of quick response; faster deliveries and deep customer relationship with value added
product and services.

 

Company Profile of A Innovative International Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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